
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 490 

 

На 19 март 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решене относно предложение до президента на 

Република България за насрочване на частичен избор за кмет на 

кметство Богданов дол, община Перник, област Перник. 

  Докладва: Димитър Димитров 

2. Проекти на решения относно промени в  състави на 

общински избирателни комисии. 

  Докладват: Димитър Димитров и Любомир  

   Георгиев 

3.  Искания за изплащане възнаграждения на общински 

избирателни комисии. 

  Докладват: Цветозар Томов, Гергана Стоянова, 

   Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев и Георги 

   Баханов 

4. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Димитър Димитров, Цветозар Томов, Йорданка 

   Ганчева, Силвия Стойчева, Гергана Стоянова, 

   Елка Стоянова, Цветанка Георгиева и Камелия 

   Нейкова и Георги Баханов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Георги Баханов, 
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Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Красимир Ципов, Севинч Солакова. 

 

Заседанието бе открито в 10,35 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Единадесет членове сме в залата. 

Поради ползване на отпуск отсъстват колегите Солакова и 

Ципов. В тази връзка и на основание чл. 8 от Правилника за 

организацията и дейността на Централната избирателна комисия 

определям господин Димитров – заместник-председател на 

Централната избирателна комисия, да подписва документацията за 

времето, през което отсъства госпожа Солакова. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно предложение до президента на 

републиката за насрочване на частичен избор за кмет на кметство 

Богданов дол, община Перник с докладчик господин Димитров. 

2. Проекти на решения относно промени в състави на 

общински избирателни комисии с докладчици господин Димитров и 

господин Георгиев. 

3. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК с 

докладчици господин Томов, госпожа Стоянова, господин Георгиев 

и госпожа Ганчева. 

4. Доклади по административни преписки – ще докладват, 

колегите Войнов, Матева, Димитров, Томов, Ганчева, Стойчева, 

Гергана Стоянова, Цветанка Георгиева и аз. 

Други предложения? Няма. 

Колеги, моля да гласуваме дневния ред с направените 

допълнения. 
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Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

По първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРЕДЛОЖЕНИЕ ДО 

ПРЕЗИДЕНТА НА РЕПУБЛИКАТА ЗА НАСРОЧВАНЕ НА 

ЧАСТИЧЕН ИЗБОР ЗА КМЕТ НА КМЕТСТВО БОГДАНОВ ДОЛ, 

ОБЩИНА ПЕРНИК. 

Господин Димитров, заповядайте в точка едно. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, в моя папка има проект на 

решение относно предложение до президента за насрочване на 

частичен избор за кмет на кметство Богданов дол, община Перник, 

област Перник. ОИК – Перник, с писмо ни уведомява, че с Решение 

№ 302 е прекратила предсрочно пълномощията на кмета на кметство 

Богданов дол.  

Към писмото са приложени заверено копие от Протокол № 49 

и Решение № 302 на ОИК – Перник, от 7 март 2024 г. Констатирано 

е, че избраният кмет на кметството не е прекратил участието си в 

търговско дружество, за което са представени съответните 

документи. 

Предвид изложеното и на основание чл. 463, ал. 4 от 

Изборния кодекс предлагам да предложим на президента да насрочи 

частичен избор за кмет на кметство Богданов дол, община Перник, 

област Перник. 

Това е решението. Има и записано писмо, което трябва да 

допълним с номера на днешното решение, както и справка от 

електронната страница на ГД ГРАО за броя на населението по 

постоянен адрес в съответното кметство.  

Предлагам едно по едно да ги гласуваме. (Реплики.) 
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Колеги, оттеглям проекта на решение, за да направим справка 

влязло ли е в сила решението на ОИК – Перник. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка втора от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Господин Димитров, имате ли готовност? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, постъпило е предложение 

от упълномощения представител на партия ГЕРБ за назначаване на 

Габриела Илиева Димитрова-Николова със съответното ЕГН за 

председател на ОИК – Бойчиновци, и за назначаването на Елизабета 

Стефанова Ценкова със съответното ЕГН за член на ОИК – 

Бойчиновци. 

Предлагам да извършим това назначение. То е, след като 

посочените председател и член са освободени от предходната им 

битност на членове на комисията в Брусарци. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3026-МИ/19.03.2024 г. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам проект с проектен  

номер 3875 относно промяна в състава на ОИК – Несебър. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение с вх. № МИ-11-12, първоначално от 15 март и в 

оригинал е постъпило на 19 март 2024 г., от упълномощения 

представител на коалиция „БСП за България“ за промяна в ОИК – 

Несебър. 
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Предлага се на мястото на досегашния член на ОИК 

Десислава Николова, да бъде назначена Митошка Георгиева 

Великова. Към предложението са приложени изискуемите 

документи. 

Предвид изложеното и на основание съответните членове от 

Изборния кодекс предлагам Централната избирателна комисия да 

освободи като член на ОИК – Несебър, Десислава Николова и да 

назначи за член на ОИК – Несебър, Митошка Георгиева Великова 

със съответните ЕГН-та. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Решението е № 3027-МИ/19.03.2024 г. 

 

Продължаваме с трета точка: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № МИ-27-94/28.02.2024 г. – искане от ОИК – Хасково, за 

изплащане на възнаграждения във връзка с проведени заседания и 

дадени дежурства от членове на Общинската избирателна комисия. 

Приложени са изискуемите документи, включително счетоводна 

справка и контролен лист за сумата от 1509,55 лв. 

Предлагам да вземем протоколно решение, с което да 

изплатим това възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

искане от ОИК – Разград, с вх. № МИ-27-109/08.03.2024 г. за 

изплащане на възнаграждение за проведено от комисията едно 

заседание на 5 март, свързано с вземане на решение относно 

прекратяване пълномощията на общински съветник. 

Към искането са приложени изискуемите документи съгласно 

наше решение, както и счетоводна справка и контролен лист за 

извършване на предварителен контрол за поемане на задължението в 

размер на 784,70 лв. за възнаграждение на участвалите в 

проведеното заседание членове на ОИК. 

Предлагам да бъде одобрено изплащането на това 

възнаграждение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 1  (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

искане за изплащане на възнаграждение с вх. № МИ-27-

115/14.03.2024 г. от ОИК – Варна, като преписката е комплектувана 

съобразно наше решение. Приложени са всички изискуеми 

документи и доказателства. 
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Искането е за изплащане на възнаграждение за дежурства, 

които са дадени на 20 февруари от председател и един член, на 21 

февруари от председател и член, на 27 февруари от председател и 

член, на 28 февруари от председател и член, на 8 март от 

председател и член. Общата сума ведно с осигурителните вноски е в 

размер на 764,75 лв. Преписката съдържа счетоводна справка и 

контролен лист със съответния номер със становище за 

законосъобразност за поемане на задължение в размера, който ви 

докладвах. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изплащането на 

възнаграждението на ОИК – Варна, съобразно доклада ми. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам ви писмо с вх. № МИ-

27-107/14.03.2024 г., съдържащо в оригинал искане за изплащане на 

възнаграждение за едно проведено заседание на ОИК – Пловдив. 

Искането е придружено с всички изискуеми документи. 

Изготвена е счетоводна справка, както и контролен лист за общата 

сума в размер на 1 310,05 лв. за присъстващи общо 19 души от 

състава на комисията на това заседание, един председател, зам.-

председател, секретар и още 14 от членовете. 

Предлагам искането да бъде одобрено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 
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Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, предлагам на вашето внимание вх. № МИ-27-

105/08.03.2024 г. Получили сме на тази дата в оригинал, а постъпило 

на 6 март под същия вх. № МИ-27-105/06.03.2024 г., искане за 

изплащане на възнаграждение на ОИК – Тервел. 

Присъствено е проведено на 26 февруари 2024 г. заседание. 

Приложени са всички изискуеми документи, както и протокол от 

заседанието, присъствен лист, решение.  

Изготвен е контролен лист и счетоводна справка от 

счетоводството на Централната избирателна комисия за проведеното 

на 26 февруари 2024 г. заседание в състав: председател, трима зам.-

председатели, секретар и пет членове. Общата сума ведно с 

осигурителните вноски е 711,55 лв.  

Предлагам с протоколно решение да одобрим изплащането на 

исканото възнаграждение от ОИК – Тервел. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващото искане е от ОИК – Ветово, 

с вх. № МИ-27-97/01.03.2024 г. Искането е за изплащане на 

възнаграждение за дадено дежурство на 27 февруари 2024 г. от 

председателя на комисията.  

Изготвена е счетоводна справка и контролен лист, видно от 

които общата сума за изплащане на председателя за даденото 
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дежурство е 86,45 лв. с осигурителните вноски. Приложени са 

изискуемите документи, с оглед на което предлагам да се изплати 

исканото възнаграждение за даденото дежурство от председателя на 

ОИК – Ветово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

 

Преминаваме към точка четвърта: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, докладвам ви 

приемо-предавателен протокол с вх. № ЧМИ-00-7/15.03.2024 г. С 

него Централната избирателна комисия е предала на ОИК – Попово, 

машина за гласуване за втория тур на изборите за кмет на кметство 

Еленово – докладвам за сведение. 

Постъпил е доклад от IT експертите към Централната 

избирателна комисия с вх. № ЧМИ-23-4/15.03.2024 г. относно 

организирането на машинното гласуване за новите и частични 

избори за кметове на кметства на 10 март и по-конкретно 

използването на софтуера. Докладвам го на тази етап за запознаване 

и предлагам да се обсъди на работна група. 

Колеги, миналата седмица докладвах за запознаване докладна 

записка от за директор дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-09-

74/12.03.2024 г. относно сключване на Допълнително споразумение 

към Договор № 12 от 21 март 2023 г. с „Информационно 

обслужване“ АД за издаване на цифрови сертификати и доставка на 

смарткарти за машини за гласуване. 
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Допълнителното споразумение се налага по две причини. 

Първо, договорът е за издаване на до 100 хиляди броя цифрови 

сертификата върху смарткарти, като досега са издадени 94 835 броя, 

тоест почти сме достигнали лимита от 100 хиляди. За да издадем 

цифрови сертификати за евроизборите е необходимо да отпадне 

ограничението от 100 хиляди. 

Втората причина е, че срокът на договора е до 21 март 2024 г. 

и е необходимо срокът да се удължи. Тъй като общият размер на 

разполагаемите средства по договора е малко над 100 хиляди лева с 

ДДС, тази сума ще обезпечи плащането на цената за издаване на 

около 48 хиляди броя цифрови сертификата за предстоящите избори, 

но при условие че отпадне ограничението за техния брой, което, 

казахме, е 100 хиляди. 

Поради горното предлагам да вземем решение да се подпише 

Допълнително споразумение към Договор № 12, с което да отпадне 

ограничението за броя на издадените цифрови сертификата в 

договора и за броя на доставените смарткарти, както и срокът на 

договора да се продължи за шест  месеца, като се упълномощи 

председателят на Комисията да подпише споразумението. Проектът 

на допълнителното споразумение е към докладната записка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Само едно 

уточнение. Със сключването на това допълнително споразумение, 

което се предлага, Централната избирателна комисия не поема нови 

финансови задължения, а те са в рамките на първоначално 

сключения договор и се запазват цените, които са по основния 

договор. 

Колеги, моля за вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 
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ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, предлагам с писмо да изпратим 

проекта на допълнително споразумение на „Информационно 

обслужване“ АД. Проектът на писмо е накрая на докладната записка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, в тази точка ви 

докладвам Определение № 30155/15.03.2024 г. на Върховния 

административен съд, петчленен състав по адм. дело 

№ 22302/2024 г.  

Това дело е образувано по жалба на Централната избирателна 

комисия срещу Определение на тричленен състав на Върховния 

административен съд, с което се оставя в сила Определение на 

Административен съд – София-град, по адм. дело № 9540/2023 г., по 

което дело като страна по делото е конституиран зам.-председател 

на ЦИК. 

Върховният административен съд и в петчленния състав 

приема, че е правилно определението на тричленния 

Административен съд – София-град, тъй като индивидуалният 

административен акт, който е оспорен по делото, е подписан и 

издаден от зам.-председател на ЦИК – докладвам за сведение. 

Докладвам ви запитване с вх. № ЧМИ-22-5/15.03.2024 г. от 

М.                    С. То е свързано с подписка за участие в частични 

избори за общински съветници и кметове, които са обявени за 

недействителни от съда. В самото запитване се съдържат известни 

противоречия, тъй като, когато избор бъде обявен за 

недействителен, се насрочва нов избор. Въпросът е и за частични 

избори.  
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Според мен в запитването се пита дали трябва да се 

представя подписка с минимум 2500 подписа на избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партия, съответно коалиция, за 

участие в частични или нови избори за общински съветници и 

кметове в населените места, в които първоначално са обявени от 

съда за недействителни изборите, произведени на 29 октомври. 

Подготвила съм отговор във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали с проектен номер 9219, с което поясняваме, че 

регистрираните партии и коалиции за изборите на 29 октомври 

2023 г. запазват регистрацията за периода 2023 – 2027 г. и за да 

участват в частични или нови избори в този период е достатъчно да 

подадат заявление за допускане, а партии и коалиции, които не са 

регистрирани за участие, но желаят да участват в нови или частични 

избори, подават документи за регистрация в ЦИК, съответно 

представят и подписка, съдържаща 2500 подписа, и съм я насочила 

към Решение № 2934-МИ/11.01.2023 г. което урежда тези въпроси. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението за отговор моля за изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-82/18.03.2024 г. – има подпапка в моята папка „Архимед“. 

Предложението на администрацията е да бъде одобрено 

извършване на плащане по Договор № 17 от 12 юли 2023 г., по който 

договор сме възложили доставка на хардуер и софтуер за 

инсталиране върху него на нова деловодна система на Централната 

избирателна комисия. Доставени са сървърната конфигурация и 

софтуерът. 
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В предходно заседание ви докладвах и приемо-предавателен 

протокол за приемане на дейностите, които са предмет на договора. 

Имаме издадена фактура. Имаме и контролен лист, съгласно който е 

изразено мнение за законосъобразност за извършване на разхода в 

размер на 18 009,60 лв. за плащането по Договор № 17. 

Предлагам да вземем решение, с което да одобрим 

извършването на това плащане. Има налични средства по бюджета 

на ЦИК и е посочено в докладната записка от кои средства ще се 

покрие плащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказване. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, в тази връзка връщам на доклад 

информация от директора на дирекция „Администрация“ с вх. № 

ЦИК-00-27-4, в която се съдържаха данни за проведените обучения 

за работа с новата деловодна система и има предложение 

Централната избирателна комисия да обсъди и реши да бъде 

въведена в реална експлоатация системата от 1 април 2024 г., така че 

правя това предложение. 

Допълвам предложението си, че преди старта на новата 

деловодна система трябва да бъде актуализирана базата данни със 

служителите на ЦИК към 1 април 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания или предложения.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви писмо с вх. № МИ-15-

253-1/15.03.2024 г. от ОИК – Омуртаг, с което ни уведомяват, че в 

изпълнение на Решение № 172/24.11.2023 г. на Административен 

съд – Търговище, потвърдено с решение на Върховен 

административен съд, са взели решение да извършат повторно 

преброяване на гласовете в посочените секционни избирателни 

комисии на 16-и и на 17 март от 9,00 ч. Както съгласувано 

информирахме Общинската избирателна комисия, резултатите от 

това повторно преброяване, обективирани в протоколи на 

секционните избирателни комисии на Общинската избирателна 

комисия, следва да бъдат изпратени по пощата на Централната 

избирателна комисия. 

Свързан доклад с предходния – писмо, с вх. № МИ-00-

34/18.03.2024 г. от „Информационно обслужване“ АД, с което ни се 

изпраща копие от протокол на ОИК – Омуртаг,  за избиране на кмет 

на община Омуртаг, както и копие от три секционни протокола на 

секции № 12, № 37 и № 55 от извършеното повторно преброяване на 

гласовете на 16 март – всичките три секционни избирателни 

комисии са извършили повторното преброяване на 16 март, а 

протоколът на ОИК също е съставен на 16 март в 13,20 ч. 

Към писмото от „Информационно обслужване“ АД има 

няколко въпроса във връзка с това къде да бъдат поставени 

сканираните протоколи, дали да бъдат премахнати предходните 

протоколи на съответните секционни избирателни комисии, както и 

на ОИК, числовите данни следва ли да бъдат коригирани и следва ли 

да бъде поставена забележка за причините да бъдат променени 

протоколите, като новите протоколи са с дата 16 март. 

Колеги, предлагам да обсъдим всички тези въпроси в работна 

група, след което да подготвим отговор, който да съдържа и 

указание към „Информационно обслужване“ АД във връзка с 

публикуваните резултати на нашата интернет страница, тъй като 
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данните с резултати от частичните местни избори, произведени на 

10 март, не се отварят през линка, който изискахме да бъде поставен 

на нашата интернет страница. Предлагам да обсъдим всички тези 

неща и да подготвим отговор. 

Колеги, докладвам ви две заявления с почти идентичен текст. 

Едното заявление е с вх. № ЦИК-11-16/19.03.2024 г. от            Д. 

(Cenetic), И.          П.,               като държаща правата на персоната         

И.           П.                Д.-М.,                 с регистриран адрес в гр. 

Пловдив.  

Заявлението касае въпроси относно споразумението за 

прозрачност, известие до служителя, известие до принципала, 

известието до принципала е известие до служителя. 

„С настоящото Ви уведомявам за моя интерес и желанието 

ми да не участвам в каквито и да било избори, провеждани в 

Република България, тъй като аз съм в друга юрисдикция.  

Ако лицето               И.              П.                 Д.-М.    с посочено 

ЕГН и лична карта е регистрирано в ЦИК, то настоявам да бъде 

махнато от регистрацията и да ми бъде изпратено писмено 

уведомление за анулирането на регистрацията от Вашата база данни. 

Ако не е регистрирано, то потвърдете писмено, че не е регистрирано. 

ЦИК разполага с 15 календарни дни, за да ми бъде отговорено на 

настоящото заявление“. 

С аналогичен текст е и заявление с вх. № ЦИК-11-

17/19.03.2024 г. От                    М. (Cenetic),                  К. А. 

Докладвам ви в момента за запознаване. Ще възложа на звено 

„Регистри“ да бъде извършена проверка по ЕГН и имена дали тези 

лица в някакво качество са били регистрирани в базата данни на 

ЦИК и евентуално ще ви предложа на следващото заседание проект 

на отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, в точка 

четвърта от дневния ред ще ви докладвам няколко преписки, които 

са в папката на колегата Солакова. 
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С вх. № ЦИК-09-84/18.03.2024 г. е постъпила докладна 

записка относно сторниране на обороти по сметката на Централната 

избирателна комисия. На основание т. 6 от „Раздел IV – Изисквания 

към ежемесечните заявки за лимити за плащания“ от указания на 

министъра на финансите, дадени с писмо от 13 февруари 2024 г., и 

във връзка с натрупани кредитни обороти по сметката на ЦИК, по 

която се залага лимит за плащания, е подготвен проект на писмо до 

Министерството на финансите за сторниране на оборотите. 

Възстановената сума в размер на 3000 лв. е внесена по 

сметката на ЦИК от Българската национална телевизия и 

представлява плащане по Наказателно постановление № 1-МИ от 

31 януари 2024 г. 

Предлагам ви да изпратим до Министерството на финансите 

така подготвения проект на писмо. 

Моля да го гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-09-83/18.03.2024 г. е –

постъпила е докладна записка относно предложение за финансиране 

на капиталови разходи на Централната избирателна комисия за 

месец април 2024 г. На основание т. 3 от указания ДР-1 относно 

изпълнението на държавния бюджет и на сметките за средства от 

Европейския съюз за 2024 г. от 13 февруари на Министерството на 

финансите е подготвено Приложение № 8 (списък с предложения за 

финансиране на капиталови разходи за месец април 2024 г.) 

Приложението се представя независимо дали включва ново 

предложение за финансиране на капиталови разходи за следващия 

месец и включва информацията за одобрени средства с 

Постановление № 14 от 29 януари тази година на Министерския 

съвет по Договор № 17 от 12 юли 2023 г., сключен между 
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Централната избирателна комисия и „Давид Холдинг“ АД – това е 

във връзка с деловодната система „Архимед“. 

За месец април 2024 г. в Централната избирателна комисия не 

са планирани други разходи за капиталови разходи. Към 

Приложение № 8 се представя и обосновка за необходимостта от 

финансиране на капиталови разходи през месец април. Ако се 

предвиждат такива, предлага се Централната избирателна комисия 

да приеме и одобри за изпращане Приложение № 8 на хартиен 

носител и в електронен вид в дирекция „Контрол върху 

капиталовите разходи“, дирекция „Държавни разходи“ и дирекция 

„Национален фонд“. В електронен вид по електронната поща 

подготвените документи, приложени към докладната записка, се 

изпращат на служителя от дирекция „Държавни разходи“ в 

Министерството на финансите, който отговаря за Централната 

избирателна комисия, на посочения електронен адрес към дирекция 

„Национален фонд“ и към дирекция „Контрол върху капиталовите 

разходи“. 

Колеги, предлагам да одобрим и да изпратим така 

предложените писма в изпълнение на указанията на Министерството 

на финансите ведно със списък на предложения в табличен вид. 

Имате ли изказвания по това предложение? 

Моля да го гласуваме. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващият ми доклад е във връзка с писмо с вх. № МИ-04-

02-19/18.03.2024 г. Писмото е от ОД на МВР – Пловдив, с което се 

изисква от Централната избирателна комисия информация за едно 

лице, посочено в писмото със съответното ЕГН, да бъде установено 

в колко часа е упражнило избирателното си право във всяка от 

посочените в сигнала секции, като под сигнал се има предвид 

писмото на ЦИК с вх. № МИ-09-12/30.01.2024 г., изпратено до 
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административния ръководител на Районна прокуратура – Пловдив, 

във връзка с лицата, които по информация на ГД ГРАО са в списъка 

на гласувалите в нарушение на правилата. 

Във връзка с искането на ОД на МВР – Пловдив, е подготвен 

проект на писмо до „Информационно обслужване“ АД, с което ги 

молим да ни предоставят на технически носител записи от 

видеозаснемането при преброяването на гласовете в съответната 

избирателна секция, тъй като във втората част от питането на ОД на 

МВР – Пловдив, се съдържа въпросът: налични ли са видеозаписи от 

избирателния ден за всяка от двете секции, какъв е редът тези записи 

да бъдат приобщени към извършваната от тях проверка? Молят да 

им изпратим записите. 

По отношение на тази част от искането на МВР ви предлагам 

да изискаме видеозаписите на технически носител от 

„Информационно обслужване“ АД. 

Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против 

– няма. 

Следващият доклад е докладна записка с вх. № ЦИК-09-

85/18.03.2024 г. Материалите са публикувани в папка с моите 

инициали относно издаване на удостоверения по договора с 

Печатницата на БНБ и „Информационно обслужване“ АД. 

С вх. № ЦИК-00-78/27.02.2024 г. „Информационно 

обслужване“ АД са поискали да им бъдат издадени удостоверения 

във връзка с приключено изпълнение по Договор № 26 от 2022 г. и 

Договор № 15 от 2023 г., сключено между „Информационно 

обслужване“ АД и Централната избирателна комисия. 
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С вх. № ЦИК-13-1/15.01.2024 г. такова удостоверение са 

поискали и от Печатницата на БНБ за издаване на писмена 

референция и попълване на анкета за удовлетвореност. 

Към докладната записка са приложени проекти на 

удостоверения относно съвместната ни работа при изпълнение на 

договорите, сключени през 2023 г. с Печатницата на БНБ – Договор 

№ 26 и Договор № 27, а с „Информационно обслужване“ АД – 

Договор № 26 от 2022 г. и Договор № 15 от 2023 г. 

Колеги, моля за вашите изказвания по така направеното 

предложение да одобрим и изпратим подготвените проекти на 

удостоверения. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЧМИ-01-22/15.03.2024 г. – 

получили сме препис от Указ № 63 от 14 март на президента на 

републиката, с който е насрочен частичен избор за кмет на кметство 

Рельово, община Самоков, Софийска област на 23 юни – докладвам 

го за сведение и ще бъде публикувано на страницата на Централната 

избирателна комисия. 

С вх. № ЦИК-00-93/18.03.2024 г. сме получили писмо от 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с изпълнение на 

Договор № 4 от 13 март, сключен между Централната избирателна 

комисия и „Информационно обслужване“ АД. Заявяват готовност за 

изпълнение на дейностите и молят осигуряване на достъп на 

служители от „Информационно обслужване“ АД, като се сочат 

имената на служителите, за които да бъде осигурен достъп на 

20 март, сряда, и молят да осигурим съдействие на съответните 

служители на Народното събрание. 

Колеги, предлагам ви да изпратим писмо до Народното 

събрание за осигуряване на съдействие във връзка с изпълнението на 
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Договор № 4, сключен между ЦИК и „Информационно обслужване“ 

АД, а на посочените от Изпълнителя служители, ще бъде осигурен 

достъп чрез изготвяне на списък по обичайния ред. 

Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Следващият ми доклад е с вх. № ЦИК-07-27/15.03.2024 г. –

покана, за международния форум за избори в Сеул през 2024 г. 

Докладвам го за запознаване. Форумът е предвиден за 8 април. 

С вх. № ЦИК-07-14-4/18.03.2024 г. в моя папка докладвам за 

сведение покана за наблюдение на избори. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, с вх. № ЦИК-07-

2/18.03.2024 г. A-WEB отново ни напомнят, че очакват да участваме 

в списването на бюлетина на A-WEB за месец март – докладвам за 

сведение. 

Следващият доклад е малко по-дълъг, като това са два 

доклада с два входящи номера: ЦИК-07-17/15.03.2024 г. и ЦИК-07-

13-1/15.03.2024 г. С първия входящ номер ни е посочен дневният ред 

на кратките сесии, които се организират от Европейската комисия по 

повод защитата в интернет пространството. Изпратен ни е протокол 

от предишната кратка среща, която се е състояла на 11-и. 

Предлагам и двата материала да бъдат изпратени на 

„Информационно обслужване“ АД, които са единственият възможен 

участник. Между другото, те са в списъка на националните 

институции, които се занимават с киберзащита, контрол и така 

нататък. Ние сме единият записан участник, другият е 

„Информационно обслужване“ АД. Не съм написал писмо, но то е за 

предприемане на действия по компетентност, тоест участие в 
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срещата на 21-и, ако трябва да разбираме какво означава в този 

случай компетентност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието за 15 минути. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – осем членове 

сме в залата, имаме кворум. 

Продължаваме с доклади в точка четвърта: Доклади по 

административни преписки. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, докладвам ви за запознаване 

писмо с вх. № МИ-06-295/12.03.2024 г. от кмета на община Самоков 

относно изплащане пътни разходи на член на ОИК – Самоков, и 

становище от финансовия контрольор на Централната избирателна 

комисия с вх. № МИ-06-295-1/18.03.2024 г. към изложеното в 

писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стоянова, 

заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-00-92/18.03.2024 г. от „Информационно обслужване“ АД, към 

което са представени подписани декларации по подписания между 

„Информационно обслужване“ АД и Централната избирателна 

комисия Договор № 4 от 13 март тази година. Тези декларации се 
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изготвят и подписват от служителите на „Информационно 

обслужване“ АД, които следва да извършат дейностите по 

сключения, цитиран от мен, договор. Докладвам ви го за сведение. 

Документите ще бъдат предадени към директор дирекция за 

прилагане към документацията на сключения договор. 

Другият ми доклад е по писмо с вх. № МИ-22-45. Преписката 

е качена в заседанието от предходна дата. Това е писмо, което 

подателят е обозначил като сигнал, с което излага информация, 

съгласно която според него е възможно да има нарушение на чл. 24 

от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

свързано с евентуално нарушение на тази разпоредба, касаещо 

председателя на Общински съвет Кубрат. Докладвам ви го за 

сведение, предвид обстоятелството че Централната избирателна 

комисия не е компетентният контролиращ орган за неизпълнение на 

разпоредбите по тази тема в ЗМСМА. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Ганчева, 

заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви за сведение 

към преписка с вх. № МИ-15-246-1/15.03.2024 г. С това писмо ОИК 

– Хаджидимово, допълнително ни е представила констативен 

протокол във връзка с това, че ни изпрати решение и преписка за 

прекратени правомощия на кмет на кметство Теплен. Моля да се 

запознаете с него и да остане за съобразяване при евентуални 

преписки. 

Докладвам вх. №№ МИ-10-20 и МИ-10-20-2 от 15-и и 18 март 

за попълване на преписката на ОИК – Бойчиновци, и в частта, която 

касае и ОИК – Брусарци. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЕП-00-5/18.03.2024 г. – качено е във вътрешната мрежа в моя 

папка от днешна дата. Във връзка с наше писмо ЕП-00-4, което беше 

относно предоставянето на справка за секциите извън страната, в 
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които са гласували 100 и повече избиратели в поредицата от избори, 

които имат отношение към изискванията на чл. 14, т. 3 от Изборния 

кодекс, тоест там, където са гласували 100 или повече избиратели в 

тези избори. 

Тази справка ни е предоставена в ексел формат, която също е 

качена във вътрешната мрежа. „Информационно обслужване“ АД ни 

уведомява, че в базата данни за компютърната обработка не 

присъства информация относно вида и местоположението на 

избирателните секции, тоест дали са дипломатически и консулски 

представителства, или извън тях, затова тази информация сме 

искали по отношение на разкритите секции извън страни, които не 

са членки. Докладвам това писмо за сведение и запознаване и 

евентуално обсъждане в работна група.  

Освен това, моля да видите още едно писмо до 

Министерството на външните работи, което е качено във 

вътрешната мрежа. То е адресирано до господин Иван Кондов, 

постоянен секретар на МВнР на Република България. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на господин Томов за писмо до МВнР има ли 

изказвания?  

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Аз смятам, че на Централната 

избирателна комисия не е необходима справка, а списък, където 

Република България има разкрити дипломатически и консулски 

представителства и предлагам проектът на писмо да бъде изменен с 

предоставяне на списък, а не справка. 

Предлагам да отпадне второто изречение от абзаца. Ако 

МВнР в рамките на неговите правомощия и компетентност счита за 

нужно да предостави, както традиционно предоставя информация на 

Централната избирателна комисия, която следва да съобрази при 

решенията си, които приема, то ще предостави. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, други 

предложения или изказвания има ли? 
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Подлагам на гласуване предложението за писмо с 

направеното предложение за корекция в текста. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

НС-09-5-1/08.03.2024 г. От Следствен отдел при Окръжна 

прокуратура – Кюстендил, повторно ни е изпратено писмо с искане 

за предоставяне на оригинали от избирателни списъци от изборите, 

произведени на 2 април 2023 г., в няколко секции в Република 

Малта, в което фигурира лице с посочено ЕГН и адрес, както и 

оригинал на заявлението за гласуване извън страната в Република 

Малта, подадено от посоченото лице, заверено копие от протокола 

на изборната секция. 

С писмо вх. № НС-09-6/23.01.2024 г. сме отговорили на 

следовател И. от Окръжен следствен отдел при Окръжна 

прокуратура – Кюстендил, че Централната избирателна комисия е 

предприела действия за получаване на изборните книжа и материали 

за гласуването извън страната в изборите за народни представители 

на 2 април в тези две секции, които се съхраняват в Министерството 

на външните работи. Към настоящия момент за нуждите на 

Централната избирателна комисия не е осигурено архивохранилище 

в сградата на Народното събрание. 

В последния абзац на това писмо сме посочили, че в най-

кратък срок Централната избирателна комисия ще предостави 

исканите документи, за което ще ги уведомим своевременно след 

приемането им от Министерството на външните работи. Явно 

колегата, който ни е изпратил писмото, не е обърнал внимание на 
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последния абзац, а именно, че същите се намират в Министерството 

на външните работи все още. 

Предлагам ви да гласуваме писмо, тъй като ни е даден срок 

до 18 март да отговорим, а входящият номер е от 8 март. Проектът 

на писмо е качен във вътрешната мрежа в моя папка. С писмото го 

уведомяваме, че изборните книжа и материали от гласуването извън 

страната в изборите за народни представители в тези две секции към 

настоящия момент се съхраняват в Министерството на външните 

работи и след приемането им от там Централната избирателна 

комисия в най-кратък срок ще предостави исканите документи. 

Това е предложението ми за писмо до Окръжна прокуратура 

– Кюстендил, Окръжен следствен отдел. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по това предложение? 

Моля да гласуваме писмото. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

Госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, моля да погледнете моя папка от 

днес. Искам да докладвам работата на комисията, назначена със 

Заповед № 11-АД от 28 февруари 2024 г., с която беше определена 

комисия в състав: Елка Стоянова – председател на тази комисия, 

Росица Матева, зам.-председател на ЦИК – член на комисията, и 

Георги Баханов, член на Централната избирателна комисия и член 

на комисията по подбор. 

Комисията проведе процедура по подбор за заемане на 

длъжността „юрисконсулт“ в Централната избирателна комисия. 



26 

Докладвам в момента работата на комисията, която премина 

съгласно методиката, в три етапа. Първоначален етап – подбор на 

документи; втори етап – решаване на тест, и трети етап – интервю. 

Моля да се запознаете с резултатите от приложените 

протоколи. Съгласно извършеното от явилите са кандидати двама 

преминаха с необходимия брой точки и от писмения тест, и от 

интервюто по проведените процедури, поради което комисията моли 

да бъде приета нейната работа и прави предложение да бъдат 

назначени класираните на първо и второ място кандидати – двама, за 

да бъдат сключени с тях договори за съответната длъжност, за които 

е проведена процедурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания или въпроси към колегите, които проведоха подбора. 

Няма. 

Моля да гласуваме направеното предложение. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, в Централната 

избирателна комисия е постъпило писмо от кмета на Симитли с вх. 

№ МИ-14-9/18.03.2024 г., с което той иска да му бъде разрешен 

достъп във връзка с отваряне на запечатано помещение, в което се 

съхраняват изборни книжа и материали за извършване на експертиза 

и предаване на отдел „Държавен архив“ на книжата с изтекъл срок 

на съхранение и унищожаване на неценни такива. 

Предлагам ви писмо до кмета на Симитли, с което да го 

уведомим, че достъпът до запечатани помещения, в които се 

съхраняват изборни книжа и материали с цел тяхното предаване на 
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отдел „Държавен архив“, се извършва по реда на наше Решение № 

1750 от 10 март 2023 г., без да е необходимо изрично разрешение от 

ЦИК, със заповед на кмета на общината. 

Моля да го погледнете и ако нямате възражения, да го 

гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания по предложението. Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Уважаеми колеги, с вх. № МИ-14-

8/18.03.2024 г. от кмета на Сатовча е постъпило искане за отваряне 

на запечатано помещение във връзка с предаване на материали в 

„Държавен архив“. 

В моя вътрешна папка е предложението ми за изпращане на 

писмо в стандартния му вид – че няма нужда от специално решение, 

а просто да пристъпят към отваряне и да ни изпратят съответните 

протоколи за извършената работа. 

Предлагам да гласуваме това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 
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Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за четвъртък, 21 март 2024 г., от 10.30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 13,10 ч.) 
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